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Referat styremøte tirsdag 2.11.21 –
  
1 Slemdalutbygging 

I samarbeid med Moderasjonsgruppen jobber man for å danne planforum for videre arbeid.
Flere interessenter er aktuelle
forhåpentligvis i desember, vil man
 

2 Trafikksaker og FAU samarbeid
Av praktiske årsaker utsatt til neste møte. Vår
representant fra BVA om skolebehovsplanen o
 

3 Stier og smett 
Heming IL og Ris Vel fikk til sammen tildelt kr 100.000 fra BVA for gjennomføring av 
Aldersvennlige tiltak. Disse stiene er opprustet: 
Slemdalsveien 35 C, Gråkammen stasjon mot anlegget til Heming IL. Bilder og mer info finnes 
på hjemmesiden og FB. Ca 100.000 er brukt, eventuelt overskytende dekkes av 
Vi har fått flere positive tilbakemeldinger.
 

4 Markedsføring/verving 
Vi jobber stadig for å være godt synlig
Facebook og hjemmesiden tar vi i bruk Google business der u
”Slemdalutbygging” ellet ”stier/smett” vil lede søkere direkte inn til vår hjemmeside.
vurderer også mer bruk av bannere på strategiske steder.
 

5 Rikshospitalet 
Det er ikke mye nytt siden siste møte
ca 400 merknader, der var det 
de skal få midlertidig brukst
Det ser ut til at vi unngår anleggsadkomst via Slemdalsveien.
 

6 Samarbeid med andre vel 
Røa Vel har tatt initiativ til samarbeid. Vi har flere felles utfordringer, bl 
stier og smett samt å få inn nye medlemmer. Røa Vel har invitert til et møte med flere lokale 
vel 9.11.21 De har dialog med bydelsdirektøren som kommer til delta. 
dette samarbeidet. Daglig leder og et 
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– Kortversjon 

I samarbeid med Moderasjonsgruppen jobber man for å danne planforum for videre arbeid.
interessenter er aktuelle og kontaktes for avtale om snarlig møte. Etter møte

forhåpentligvis i desember, vil man avklare hva som prioriteres i det videre arbeidet

Trafikksaker og FAU samarbeid 
Av praktiske årsaker utsatt til neste møte. Vårt styremedlem har hatt møte med FAU
representant fra BVA om skolebehovsplanen og vi blir holdt løpende orientert. 

Heming IL og Ris Vel fikk til sammen tildelt kr 100.000 fra BVA for gjennomføring av 
Aldersvennlige tiltak. Disse stiene er opprustet: Tråkka 12 B, Bjørnehiet 6, Bjørn

Gråkammen stasjon mot anlegget til Heming IL. Bilder og mer info finnes 
Ca 100.000 er brukt, eventuelt overskytende dekkes av 

Vi har fått flere positive tilbakemeldinger. 

re godt synlig i våre områder og for å få nye medlemmer. I tillegg til 
Facebook og hjemmesiden tar vi i bruk Google business der utvalgte søkeord, f eks 

utbygging” ellet ”stier/smett” vil lede søkere direkte inn til vår hjemmeside.
også mer bruk av bannere på strategiske steder. 

siden siste møte. Rambøl har svart på innspillene som har kommet inn, 
der var det ikke mye konkrete svar bortsett fra ang. helikopter

e skal få midlertidig brukstillatelse skal det foretas støymålinger.  
Det ser ut til at vi unngår anleggsadkomst via Slemdalsveien. Vi følger med. 

 
Røa Vel har tatt initiativ til samarbeid. Vi har flere felles utfordringer, bl a utbygging, trafikk, 
stier og smett samt å få inn nye medlemmer. Røa Vel har invitert til et møte med flere lokale 
vel 9.11.21 De har dialog med bydelsdirektøren som kommer til delta. Styret er positiv til 
dette samarbeidet. Daglig leder og et styremedlem deltar på møtet. 
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I samarbeid med Moderasjonsgruppen jobber man for å danne planforum for videre arbeid. 
Etter møtet, 

avklare hva som prioriteres i det videre arbeidet. 

har hatt møte med FAU’ene og 
 

Heming IL og Ris Vel fikk til sammen tildelt kr 100.000 fra BVA for gjennomføring av 
Bjørnveien 61, 

Gråkammen stasjon mot anlegget til Heming IL. Bilder og mer info finnes 
Ca 100.000 er brukt, eventuelt overskytende dekkes av Ris Vel.  

få nye medlemmer. I tillegg til 
tvalgte søkeord, f eks 

utbygging” ellet ”stier/smett” vil lede søkere direkte inn til vår hjemmeside. Styret 

. Rambøl har svart på innspillene som har kommet inn, 
ang. helikopterstøy. For at 

utbygging, trafikk, 
stier og smett samt å få inn nye medlemmer. Røa Vel har invitert til et møte med flere lokale 

Styret er positiv til 


